
Mahjong Finland ry                         9.2.2025

Vuosikokous

1. Kokouksen avaus

Klo  15.01 Avataan kokous

Läsnä

Jouni Lehtinen

Petteri Huuskonen

Ossi Hirvola

Mikko Aarnos

Klaudia Lensu

Etäosallistujat

Henri Vataja

Henri Mäkelä

Petri Haustola

Kristiina Kuusela

Marko Uotila

Ari Nalle

Anne-Mari Haapsamo

Tommi Ikonen

Teemu Paloniemi

Edustettuna viisi kuudesta jäsenseurasta. Yama ry:n edustajaa ei ole paikalla.

2. Kokouksen järjestäytyminen
Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Klaudia Lensu, sihteeriksi Petteri Huuskonen ja 
pöytäkirjantarkastajiksi Kristiina Kuusela ja Jouni Lehtinen. Ääntenlaskijiksi valittiin Ossi Hirvola 
ja Tommi Ikonen.

3. Kokouksen laillisuus
Kokous kutsuttiin koolle 17.1., eli 23 päivää aiemmin. Säännönmukainen ilmoitusaika on kaksi 
viikkoa. Yama ry:n edustajaa Joni Jokista lukuunottamatta koko hallitus on paikalla. Kokous 
todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.



4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys
Työjärjestys on lähetetty Mahjong Finlandin verkkosivuilla sekä Discord-tiedotuskanavalla. 
Työjärjestys hyväksyttiin, huomioiden kuitenkin jo ennakkoon puheenaihe SM-kisoista.

5. Esitetään vuoden 2024 tilinpäätös, vuosikertomus ja 
tilintarkastajien/toiminnantarkastajien lausunto

Klaudia Lensu ja Petteri Huuskonen esittivät tilinpäätöksen ja vuosikertomuksen. Yuanqi Shan ei 
ollut paikalla, mutta oli lähettänyt lausuntonsa, jossa esitetään vastuuvapauden myöntämistä 
hallitukselle 2024. Kristiina Kuusela varatoiminnantarkastajana puolsi lausuntoa.

6. Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden myöntämisestä 
hallitukselle ja muille vastuuvelvollisille

Hyväksyttiin vuosikertomus ja tilinpäätös, sekä myönnettiin vuoden 2024 hallitukselle 
vastuuvapaus yksimielisesti.

7. Valitaan hallituksen puheenjohtaja ja muut jäsenet (mukaanlukien 
jäsenyhdistysten ja -yhteisöjen edustajat)

Puheenjohtajaksi valittiin Klaudia Lensu yksimielisesti. Klaudian juridinen nimi on toistaiseksi 
Konsta Lensu, jota käytetään tarvittaessa virallisessa kommunikaatiossa. Tämä erikoisjärjestely 
hyväksyttiin yksimielisesti.

Varapuheenjohtajaksi valittiin Anne-Mari Haapsamo yksimielisesti.

Seurojen edustajiksi valitaan:

Mahjong-seura Tenpai ry: Tommi Ikonen

Aalto Daigaku Maajanbu ry: Petteri Huuskonen

Most Casual Mahjong Club ry: Henri Vataja

Turun riichi-mahjong-seura Nagashi ry: Marko Uotila

Mahjong-seura Kokushi ry: Henri Mäkelä

Sihteeriksi valitaan Petteri Huuskonen yksimielisesti.

Rahastonhoitajaksi valitaan Henri Mäkelä yksimielisesti.

Yliopiston anime ja manga ry: Yhdistyksen edustajaa ei ollut paikalla, joten ketään ei voitu valita 
hallitukseen edustajaksi. Seuran edustajana jatkaa viime vuodesta Joni Jokinen.



Toimihenkilöt:

EMA-edustaja: Klaudia Lensu

Nettisivuista vastaava: Petteri Huuskonen

Mahjong Finland Ranking System (MFRS)  vastaava: Klaudia Lensu

8. Valitaan yksi tilintarkastaja/toiminnantarkastaja ja hänelle 
varatilintarkastaja/varatoiminnantarkastaja

Toiminnantarkastajaksi valittiin Kristiina Kuusela ja varatoiminnantarkastajaksi Ari Nalle. 
Molemmat valittiin yksimielisesti.

9. MFRS-algoritmin hienosäätö, esim. haamuturnausten painoarvon nosto
Nykyisessä järjestelmässä ”haamuturnaus”, joita annetaan pelaajille jotka ovat pelanneet alle viisi turnausta, 
vastaa 16 pelaajan yksipäiväistä turnausta, eli pienintä MFRS-järjestelmän sallimaa. Käytännössä mikään 
turnauksista ei kuitenkaan ole näin pieni. Klaudia Lensu esitti tämän haamuturnauksen painoarvoa 
nostettavaksi vastaamaan 32 pelaajan kaksipäiväistä turnausta, mikä on tyypillinen turnauksen koko 
Suomessa.

Hyväksyttiin yksimielisesti. MFRS-vastaava toteuttaa muutoksen pikimmiten.

10. Tuomarikannustimien lisääminen MFRS-järjestelmään
Tuomaripulaa ei koettu akuutiksi ongelmaksi. MFRS-järjestelmään päätettiin olla tekemättä muutoksia 
tuomareiden suhteen. Lisätään yhdistyksen verkkosivuilla turnausohjesivulle esimerkkejä tuomareiden 
palkitsemisesta esim. kulukorvauksin ja/tai tulevien turnausten pääsymaksujen hyvityksin. Lisätään myös 
kohta pelaavien ja pelaamattomien tuomarien (ns. toimitsija-tuomarin) taitovaatimuksista.

Ehdotettiin mm. tuomarien välistä mestaruusturnausta ja/tai tuomariroolia Discordissa mahdollisina 
”hupipalkintoina” muiden korvausten lisäksi.

EMA-tuomariseminaareja toivotaan edelleen järjestettäväksi. Aalto Daigaku Maajanbu ry pyrkii voidessaan 
järjestämään seminaarin loppuvuodesta turnauksen yhteydessä, ja Kokushi ry esitti myös halukkuutta 
vähintään selvittää mahdollisuuksia moiseen.

11. Arvokisapelaajien valintajärjestelmän muuttaminen EMA-rankingiä / 
kansainvälistä turnausmenestystä suosivammaksi

Päätettiin muuttaa arvokisapaikkojen jakamiseen käytetty MFRS-MFRS-MFRS-EMA -rotaatio MFRS-
EMA-MFRS-EMA -rotaatioksi. Lisäksi EMA-paikkoja jakaessa jaetaan paikat ensisijaisesti niille pelaajille, 
jotka ovat pelanneet viimeisen kahden vuoden aikana ainakin yhden avoimen MERS-turnauksen ulkomailla.



12. Mahjong Finland t-paitojen tuotatus ja myynti
Ilmaistiin halukkuutta Mahjong Finland -brändättyihin t-paitoihin ja huppareihin, sekä mahdollisesti 
kauluspaitoihin. Järjestetään selvitys yleisestä ostokiinnostuksesta, ja pyritään järjestämään vaatetilaus 
vuoden loppuun mennessä, jos on riittävää kiinnostusta.

Mahdollisista designeista tehdään luonnoksia lähiviikkoina. Alkuperäisessä esityksessä oli Mahjong 
Finlandin ”pohjoistiili”-logo eturinnuksessa ja teksti ”Mahjong Finland” selässä. Ainakin Anne-Mari 
Haapsamo tekee joitain muita luonnoksia lähiviikkoina.

13. Vuoden 2025 turnausaikataulun suunnittelu

Jo sovitut turnaukset:

- Under the River 2025, Turku 1-2.2. (MFRS)

- Yama ry Mahjong Tournament 2025, Helsinki 8.3. (MFRS)

- Great Wave 2025, Espoo 12-13.4. (MFRS, EMA MERS)

- WRC 2025 1-6.7. Tokio, Japani (MM-kisat)

Suunnitellut:

- Tenpain Kevätturnaus 2025 toukokuun alussa, todnäk. 10.-11.5. 

- MCMC ry pyrkii järjestämään elokuun alussa turnauksen. Tarkka päivämäärä selviää. 
Aikaikkuna 2.-17.8.

- Tenpain Syysturnaus 2025 syyskuussa, 13.-14.9.

- Nagashi pyrkii järjestämään Under the Sea -turnauksen lokakuussa, todennäköisesti 11.-
12.10.

- Marraskuussa aikaa vielä yhdelle turnaukselle. Aikaikkuna 8.11. – 23.11. Halukkuutta 
löytyy ainakin Aallolta ja Kokushilta. 22.-23.11. on Kotae Expo, jota olisi hyvä väistää.

- Tenpain vuositurnaus 2025 joulukuussa. Luultavasti 20.-21.12., tarkka päivämäärä selviää.

Kaksi suunniteltua turnausta tulee EMA-turnauksiksi. Tenpain vuositurnaus on 
perinteisesti ollut EMA-turnaus. Nagashi selvittää mahdollisuuksista järjestää Under the 
Sea EMA-turnauksena. Marraskuussa Aallonharja -turnaus voi myös olla EMA-turnaus, jos 
Kokushi ei järjestä tuolloin turnausta. Tenpain syysturnaus on myös mahdollisuus.

Jotta Tenpain syysturnaus voidaan järjestää EMA-turnauksena, pitäisi tämä olla tiedossa 
viimeistään 13.6. mennessä. Nagashi pyrkii selvittämään mahdollisuutensa järjestää EMA-
turnaus tähän mennessä.

SM-kisojen järjestämisestä päätetään myöhemmin. Jos Under the Sea -turnaus on EMA-
turnaus, Nagashi pitää tämän SM-kilpailuna. Muutoin SM-kilpailuksi tulee joko Aallonharja 
tai Tenpain syys/vuositurnaus.



14. Muut kokouksen osallistujien esille tuomat asiat
Aiemmin esille tullut aihe SM-kilpailujen voittajalle automaattisesti annettavasta WRC-paikasta. 
Henri Mäkelä esitti, että turnauksen korkeasta tasosta johtuen, ns. yhden turnauksen ”tuurilla” 
voittamalla ei näin korkeatasoiseen turnaukseen pitäisi saada suoraa kutsua. ERMC-paikkoja 
jaetaan Suomelle enemmän, joten tänne automaattisen paikan antaminen olisi pienempi ongelma. 
Ehdotettiin myös vaihtoehtona mahdollisuutta vaatia SM-kisan olevan ainakin 12 hanchania.

Päätettiin poistaa suomenmestarilta automaattinen paikka WRC:hen, mutta edelleen antaa tämä 
kunniapaikka ERMC:ssä. SM-kisojen pituusvaatimusehdotusta ei täten koettu tarpeelliseksi, ja 
rajoite koettiin sekä järjestäjälle että osallistujalle liian rajoittavaksi.

Petteri Huuskonen ehdotti lyhentää MFRS-turnausten väliaikaa 4 viikosta 3 viikkoon. Turnausten 
lisääntynyt määrä sekä ulkomaisten turnausten sekä muiden tapahtumien, kuten conien, 
aikatauluille asettamat rajoitteet hankaloittavat turnausten järjestämistä jokseenkin.

Päätettiin ottaa tämä lyhennetty aikaväli kokeiluun jo loppuvuodesta. Tämä vaikuttaa hieman 
ylläoleviin turnausaikatauluihin, mm. mahdollistaa järjestää kaksi turnausta syksyllä Under the 
Sea:n ja Tenpain vuositurnauksen välissä.

15. Vahvistetaan toimintasuunnitelma, tulo- ja menoarvio sekä jäsenmaksun 
suuruus

Menoarvio:

• Verkkopalvelin- ja nimikulut 95-105€
• Hallintokulut 0-40€

Menot yhteensä 95-145€
Tuloarvio:

• MFRS-lisenssimaksut 300-400€
• Jäsenmaksu on edelleen 0€

• Paitahankintaprojekti nettotulo 0-200€

Tulot yhteensä 300-600€

16. Seuraavan kokouksen ajankohdan päättäminen
Seuraava vuosikokous pidetään alkuvuodesta 2026.

Seuraava kokous kutsutaan tarvittaessa koolle.

Järjestetään ylimääräinen kokous elokuussa 2025. Tarkka aika ja paikka päätetään myöhemmin.

Kokous päätettiin 18:09.
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